

Styrelsemöte

Tid: 17.15-19.00

Plats: IG15

Närvarande: Emma Sehlstedt, Julia Bergström, Olivia Ögren, Camilla Husell, Elisabeth Hasselgren, Denise Broberg, Gabriella Sumberaz

Dagordning

- 1. Mötet öppnas**
- 2. Godkännande av arbetsordningen**
- 3. Val av justerare**
- 4. Inlägg av övriga frågor**
- 5. Fastställande av dagordningen**
- 6. Minutrundan.**
- 7. Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet**
- 8. Information från Ordförande UU**
- 9. Information från Ordförande SU**
- 10. Information från Ordförande NLU**
- 11. Information från Ekonomiansvarig**
- 12. Information från Sponsansvarig**
- 13. Information från Medlemsansvarig**
- 14. Information från Informationsansvarig**
- 15. Information från Styrelseordförande**
- 16. Populärvetenskapliga veckan**
- 17. Utvecklingsdagarna P-riks**
- 18. Sektionsrummet**
- 19. Foto arbetsgrupper**
- 20. Höstens projekt**
- 21. Externa organisationer**
- 22. Övriga frågor**
- 23. Åtgärdslista**
- 24. Nästa möte**
- 25. Mötet avslutas**

Ordförande: Emma Sehlstedt

Justerare: Camilla Husell

Sekreterare: Denise Broberg

1. Mötet öppnas

Emma öppnar mötet

2. Godkännande av arbetsordningen

Mötet lägger in en rast på 5 min och kommer att inträffa när det passar under mötet

3. Val av justerare

Mötet väljer Camilla Husell till justerare av protokollet

4. Inlägg av övriga frågor

22.1 BVG och 22.2 Tackfest läggs in under övriga frågor

5. Fastställande av dagordningen

Mötet fastställer dagordningen

6. Minutrundan

Alla mår bra

7. Åtgärder från åtgärdslistan från senaste mötet

Inga åtgärder från det senaste mötet.

8. Information från Ordförande UU

Möte med Peter Nilsson och utbildningen har ägt rum och handlade om hur kontakten mellan sektionen och programledningen kommer att se ut i framtiden med. StuFF-möte har ägt rum. StuFF presenterade projektet Helt sjukt, som ska främja en bättre pedagogik hos lärare. Kommer att inkludera belöning till vissa lärare för bästa pedagogiskt arbete. StuFF vill också arbeta mer med snedfördelning av pengarna kring universitetet. Tentamensdagar kommer att förändras, rättning från 10 dagar inkl 2 rättningsdagar kommer gå över till 12 arbetsdagar inkl 2 rättningsdagar.

9. Information från Ordförande SU

Stöd till bvg som har mycket kul på gång. Höstens första utskottsmöte har ägt rum för att knyta ihop säcken från nolle-p. Positivt från Nolle-p var att en längre period var bra. PiLS kravall On The Rocks är slutsåld, superkul! BVGs nollning har gått bra. Ida och Katarina som sitter i Su-gruppen för BVG har fått bra feedback för bra jobb på lite resurser.

10. Information från Ordförande NLU

Ej närvarande

11. Information från Ekonomiansvarig

Möte med Andreas och stämt av ekonomi efter Nolle-p. StuFF – möte har ägt rum. Diplomeringsgruppen är färdiga rent ekonomiskt.

Ordförande: Emma Sehlstedt

Justerare: Camilla Husell

Sekreterare: Denise Broberg

12. Information från Sponsansvarig

Sponsmöte med alla arbetsgrupper, hur hösten varit och lite inför våren. Möte med HR-dagen ska ske på onsdag. Kolla över avtal, ligger just nu på 16250:- i sponspengar. Budget för annonser är snart uppnådd.

13. Information från Medlemsansvarig

Slutföra registrering av medlemmar, fixa ny skylt till sektionsrummet på gång. Mycket administrativt just nu efter en roligt men hektiskt välkomstperiod.

14. Information från Informationsansvarig

Registreringar och påkopplingar på mail tillsammans med medlemsansvarig. Möte med PSS har ägt rum där de fick information om hur Valberedningen ska sköta kampanjen kring styrelserekryteringen. PSS har bloggat delvis under nolle-p. Förslag på att göra filmklipp om "Styrelsen on the go", kommer bli 4-5 st av oss i styrelsen som deltar i detta.

15. Information från Styrelseordförande

SEKT-möte med stuff har ägt rum, ny styrelse i StuFF. Vi ska ställa lite mer krav på StuFF och ta mer hjälp för våra medlemmars skull, ställa jämlika krav på varandra. Uppstartsmöte med Peter Nilsson där han presenterade en modell på hur han vill jobba med programmet.

16. Populärvetenskapliga veckan

Representera PULS på eventet 20-22 okt mingla och synas kring gymnasieelver. Styrelsen ska maila Emma om vi vill vara med på det.

17. Utvecklingsdagarna P-riks

Tema: Förening möter näringsliv, lör 10 okt – sön 11 okt. Stockholm.

18. Sektionsrummet

Intresse finns för ny skylt till dörren.

Denise ska se över en ny skylt till dörren och lägga fram förslag på kostnader.

19. Foto arbetsgrupper

Foto på alla arbetsgrupper ska in till medlemsansvarig innan höstmötet.

Utskottsordföranden ansvarar att få in foton och skicka till Denise.

20. Höstens projekt

Vilka ansvarar för de olika projekten?

Höstmöte – Emma och Denise, VB-pub – Camilla och Gabriella, Marknadsföring styrelsen Julia och Olivia, PULS-aktivitet - Julia och Olivia.

21. Externa organisationer

Inget att ta upp.

Ordförande: Emma Sehlstedt

Justerare: Camilla Husell

Sekreterare: Denise Broberg

22. Övriga frågor

22.1 BVG

Flyttas till nästa vecka

22.2 Tackfesten

Elisabeth ska höra av sig till de som anordnar tackfest för faddrar och förklara läget med deras budget och att de kan äska om att köpa märken.

23. Åtgärdslista

Inget till nästa vecka.

24. Nästa möte

Tis 15/9 16:15-18

25. Mötet avslutas

Emma Avslutar mötet.

Ordförande: Emma Sehlstedt

Justerare: Camilla Husell

Sekreterare: Denise Broberg